

## Referat formøte FAU - 02.06.2023 Teams kl 1030-1120

Tilstede:

Ole Marius Worren (rektor) ,Hege Wingaard (FAU-leder).

## Referat fra FAU møte 06.juni. 2023

Møtet ble avholdt i aulaen i tidsrommet kl 1830-1930.

## Opprop

| FAU REP                    |                                   | Tilstede |
|----------------------------|-----------------------------------|----------|
| Gry S. Haaland             | <b>1.Trinn Orange/May Linn</b>    |          |
| Birgitte Eikemo            | Blå/Håkon                         | x        |
| Linn Rossevold             | Orange/May Linn                   |          |
| Rebekka Ljosland           | Blå/Håkon                         |          |
| Christine Hope             | <b>2.Trinn 2A/KG Sigrid/BLÅ</b>   |          |
| Ingvild Follesø<br>Lundebø | 2B/KG Hege                        |          |
| Manaf Karim                | 2C/KG Pia                         |          |
| Åshild Rostad Enes         | 2D/KG Tonje                       | x        |
| Ketil Djurhuus             | <b>3.Trinn KG/Camilla/ GUL</b>    |          |
| Jan Roger Klakegg          | 3GRØNN                            |          |
| Bjørn Hauge Spjeld         | 3 Oransje                         | x        |
| Frieda Gjøsund             | 3BLÅ                              |          |
| Silje Arefjord             | <b>4.Trinn 4A( RØD(Kjersti F)</b> |          |
| Gunn Mette Grimen          | 4B(GRØNN Kjersti E)               | x        |
| May Elin Jacobsen          | 4C/GUL/Therese/Yvonne             | x        |
| Helene Minde               | 4D (BLÅ/Håkon)                    | x        |
| Jimmy Uldal (KG Are)       | <b>5.Trinn 5A/KG Ingunn</b>       |          |
| Hege Wingaard              | 5B/KG Nina                        | x        |
| Silvi Linn F. Kleiven      | KG/Ingunn                         |          |

|                           |                         |          |
|---------------------------|-------------------------|----------|
| Camilla N. Berntsen       | KG/Nina                 |          |
| Ros Mari Gaundal          | 5C/KG Bård Martin       | x        |
| Helene Kristina Aarvold   | 5D/KG Are               |          |
| (Anita Sunde)             | <b>6.Trinn KGHelene</b> |          |
| (Marita Olsen)            | KGKarol                 |          |
| Cecilie Thorsø            | KGIna                   | x        |
| Kari Lise Rydland Sandvik | KG Helene               |          |
| Joar Vevle                | <b>7.Trinn 7A/</b>      | <b>x</b> |
| Sølve Korsnes             | 7B/                     |          |
| Hilde Underhaug           | 7C/                     | x        |
| Ingrid Frønsdal           | 7D/                     |          |

### Skolen informerer:

**1. Besøksdag/førskoledag på onsdag 7.juni.**

Fra neste år skal det hete besøksdag og ikke førskoledag.

**2. Fordeling av lærerne neste skoleår.**

Denne gangen skal skolen informere både lærere og elever samtidig angående den nye lærerkabalen som legges opp til høsten. Det vil bli noen endringer også i år for å få et godt skoleår. Flere har vært ute i fødselspermisjon og kommer nå tilbake. Skolen trenger kun å dekke opp to lærere med vikariat. Det er kjente folk. Interne krefter som allerede har jobbet på skolen.

**3. Lærerstyrt FYSAK/ mat og helse 5-7.trinn.**

Før var det bare et trinn som fikk ha mat og helse. Nå skal skolen fordele det som et trivselfag over mellomtrinnet, 5-7 trinn. I løpet av de tre årene er de innom mat og helsefag.

Skolen går også over til å ha lærerstyrt fysak for mellomtrinnslevene. Fysak defineres ikke som undervisning, og av den grunn har den vært

styrt av assistentene. Med store trinn er det krevende å bruke assistenter. Det ene er at lærerne har større autoritet blant elevene. Det andre er at assistentene kanskje ikke har noe relasjon til elevene. I tillegg er det en del sårbare elever som er veldig avhengig av assistentene. Dette er et ønske fra lærerne. Det er to veldig gode lærere med bakgrunn i idrettsfag som skal ta seg av det systemet for det neste skoleåret.

#### **4. Nytt norsksverk.**

Skolen har mottatt norsksverket ( salto) for 1-7.trinn. Dette alene koster 420 000. Venter på matematikkverket fra 1-4. trinn. Etter dette er budsjettmidlene brukt opp på 700 000. De andre lærebøkene de har på listen av bøker som skal fornyes må vente til neste kalenderår. Skolen prioriterer ikke noe nytt digitalt.

Det presiseres at skolen har lærebøker, de er bare ikke laget fra den nyeste læreplanen. Lærebøker er kun en støtte inn i læringen, og lærerne er ikke avhengig av en lærebok for å undervise. En oppdatert lærebok gir likevel en god støtte og trygghet til læreren.

#### **5. Vill sykling til og fra skolen.**

Skolen har fått tilbakemelding som gjelder sykling til og fra skolen. Elevene er ikke hensynsfulle trafikanter. Kunne skolen tatt en rolle her? Skolen har besøk av sykkelkiddsa hvert år. Sykkelpøve gjennomføres for 4.trinn. For 5-6 år siden ble det presisert at det er foreldres ansvar hvordan barna kommer seg til og fra skolen. Skolen kan kun komme med anbefalinger, men foreldre bestemmer dette. Skolen anbefaler at barna sykler fra 4.trinn.

Kan vi gjøre noe kollektivt 4-7.trinn? Kan trafikkgruppen ha en rolle? Kan foreldre ha en sykkelvakt? Vårpuss av sykkelen? Få hjelmen på plass? Hvordan være gode trafikanter?

Iverksette 6-7.trinns elever til å motivere de andre barna til hensynsfull sykling?

## **6. Mobilfri skole?**

For å hindre mobilbruk og å sikre personvernet til elevene i skoletiden har FAU forespurt om skolen kan samle inn mobiltelefoner i starten av skoledagen. Dette krever foreldresamtykke og at skolen kan fraskrive seg ansvaret for telefonen mens den oppbevares. Kristina Angelsen, skolens jurist, gir uttrykk for at denne ordningen må være frivillig og at skolen ikke kan tvinge elever til å gi fra seg mobiltelefonen. Juristen mener også at skolen vil være erstatningsansvarlig for telefonene mens de oppbevares til tross for foreldresamtykke. Skolen kan ikke sette foreldrene i en posisjon hvor foreldre fritar skolen for et ansvar som skolen vil ha da de eier ordningen. Skolen ønsker dermed ikke å innføre denne ordningen med det første.

FAU er uenig i dette og viser til at flere skoler har denne ordningen. Dersom foreldre samtykker på at skolen er fritatt erstatningsansvar mens telefonen oppbevares, vil dette være på foreldrenes risiko. Ordningen vil være frivillig og det vil alltid være risiko for tapt telefon i skoletiden uansett hvor den oppbevares. FAU tror at de fleste foreldre vil være med på en slik ordning og at dette er til det beste for elevene ved skolen.

### **Svar fra skolen på spørsmål fra FAU:**

#### **Hva er konsekvensene for å bli tatt i mobilbruk?**

Litt ulikt. En ting er inne og en annen ting er ute. Mange tar den frem rett utenfor døren. Inne er det åpenbart overtramp. Det hender at de tar fra barna mobilen og den må da bli hentet av foreldre. Skolen har lite handlingsrom. Det er veldig begrenset hva skolen kan gjøre. Har ikke lov å gå i sekkene til elevene. Hvis skolen vet at eleven har med noe

som er til fare for seg selv og andre så gjør de det. Men egentlig har de ikke myndighet til det.

#### **Diskusjon i FAU:**

Koble på elevrådet.

Høring til foreldrene.

FAU ser for seg at å legge mobilen i en boks er for alles trygghet, og at det på sikt blir like normalt som å henge av seg jakken i garderoben.

#### **7. Spisetid og bruk av skjerm.**

Skolen er ikke ferdig med den saken. Skolen skal lage noen forventninger. Skolen har en gylden mulighet til å starte med gode vaner for de nye førsteklasingene.

#### **8. Støvete hall.**

Skolen er i kontakt med Søreide IL. Skanska er kjent med problemet. Det har vært en mistanke om at det ligger mye støv på bjelkene i taket. De har ikke vært rengjort siden byggestart 2013. Ved bevegelse i hallen svever støvet med. Dette ble rengjort for 3-4 måneder siden. Har ikke fått noen nye klager.

Det er også kommet inn klager på at gulvet er glatt. Det er kun et par haller i landet som har det samme gulvet. Krever muligens en spesiell type vedlikehold? Skolen er i kontakt med de som har lagt gulvet i sin tid. Venter på tilbakemelding.

#### **9. Liten tid til skolebussen på Grimstad.**

Skyss får timeplanene våre, og legger ruten opp etter det. I år skal det være rimelig tid til å komme seg til busstoppet. Noen trinn er sårbare. Skolen har bare en klage i starten på året. Det skal være adekvat tid.

**10. Renhold på toalettet på 2.trinn.**

Trenger bedre renhold. Barna vegrer seg for å gå på do. Skolen skal snakke med renhold. Det gjøres to ganger om dagen til vanlig. Tidvis et problem at toalettene blir fylt opp med papir.

**11. Rektor kommer i august/september på FAU-møte.**

Han sitter med en større helhet og klarhet i ting etter sommerferien. Planleggingsfase nå. Hva er det vi vil høre mer om da? Da begynner vi frisk i september.

## Gruppevis orientering:

### **Trafikkgruppen:**

Skolen har fått tilbakemelding (mai/juni 2023) som gjelder sykling til og fra skolen. Elevene er ikke hensynsfulle trafikanter. Kunne skolen tatt en rolle her? Skolen har besøk av sykkelkiddsa hvert år. Sykkelpøve gjennomføres for 4.trinn. For 5-6 år siden ble det presisert at det er foreldres ansvar hvordan barna kommer seg til og fra skolen. Skolen kan kun komme med anbefalinger, men foreldre bestemmer dette. Skolen anbefaler at barna sykler fra 4.trinn.

Kan vi gjøre noe kollektivt 4-7.trinn? Kan trafikkgruppen ha en rolle? Kan foreldre kan ha en sykkel dag? Vårpuss av sykkel? Få hjelmen på plass? Hvordan være gode trafikanter?

Iverksette 6-7.trinn. Motivere til hensynsfull sykling?

Det er kommet inn en bekymringsmelding på Grimstadkrysset igjen (Jan- 23). Det blir ikke gjort noen med dette krysset siden det skal flyttes/utbedres på sikt. Kommunen er enig i at det er et farlig kryss, og foreslår en alternativ skolevei gjennom HELE Søreide. Det er en lang og kronglete rute som ikke egner seg spesielt for en 6 åring. Trafikkgruppen sender søknad til fylkeskommunen om utbedring. Minste ønske er at det kommer opp varselskilt om at dette er en skolevei.

Kick off 1.nov.2022 Trygg trafikk stilte på skolen og politiet. Politiet utførte alkotest i rundkjøringen og sjekket belter. De fleste av barna kommer med refleks. Elevrådet syntes denne dagen var stor stas.De har laget en film om refleksbruk.

Elevrådet tar seg av tellingene i november og FAU tar januar. Det ble gitt ut pizza som premie etter desember, **men avtalen var egentlig at vi skulle vente med premien til slutten på januar.** Da ble det is i premie for 4. og 5.trinn i januar.

Det er blitt rettet bekymring rundt trafikkbildet på Søreide ettersom det er så mye utbygging ift fartsgrense opp mot skolen på Ytrebygdsvegen og ift den kommende ungdomsskole. I sommer hørte trafikkgruppen med fylkeskommunen og de hadde gjort en del fartsmålinger på veien. Det var ingenting som tydet på at det var høy fart, de holdt rundt 40-45km/t. De vil gjøre en ny vurdering senere med tanke på at det er stor utbygging i området.

### **Trafikkgruppens medlemmer:**

Manaf Karim: [manaf.al-kayssi@outlook.com](mailto:manaf.al-kayssi@outlook.com)

Åshild Rostad Enes: [aashild\\_r1@hotmail.com](mailto:aashild_r1@hotmail.com)

Linn Rossevold: [linnrossevold@gmail.com](mailto:linnrossevold@gmail.com)

Rebecca Ljosland: [rebekka.ljosland@gmail.com](mailto:rebekka.ljosland@gmail.com)

### **Skolebygggruppen:**

Skolen ønsker å endre på lokalene. Lærerne skal få komme med forslag til hvordan de ønsker lokalene kan endres til fordel for et bedre læringsmiljø. Dette er en prosess som vil ta lang tid.

### **Gruppens medlemmer:**

Joar Vevle: [joarvevle@gmail.com](mailto:joarvevle@gmail.com)



## **Natteravnsgruppen:**

Starter etter påsken. Søreide har godt rykte på seg for å delta på raving. Rektor har undersøkt med personalet om de har hørt noe i elevgruppen angående utfordringer Fanatorget/Sandsli. Er det Søreide sine elever som henger i disse områdene? Ikke noen lærere som har fått med seg noe angående dette. Antar at det er ungdomskole barn. En del barn/ungedommer henger i den nye gapahuken i Akasia barnehagen Søreide. Barnehagen oppfordrer barn/foreldre til å bruke barnehagen på ettermiddag kveld for å hindre at det blir en samlingsplass/ hærverk ect.

Ny representant Iselin S.Gulbrandsøy, er valgt inn fra 5.trinn (mai -23), (kommende 6.trinn).

Cecilie Thorsø blir med på opplæring videre.

## **Gruppens medlemmer:**

Hilde Underhaug: [hildeunderhaug@gmail.com](mailto:hildeunderhaug@gmail.com)

Kari Lise Rydland Sandvik: [klr@equinor.com](mailto:klr@equinor.com)

Cecilie Thorsø: [Cecilie.thorso@tide.no](mailto:Cecilie.thorso@tide.no)

Ingrid Frønsdal: [ifroensdal@yahoo.no](mailto:ifroensdal@yahoo.no)

## **Kultur og aktivitet:**

Hjelper til under julemarkedet 30.nov.

De som var med å arrangere julemarked 2022 har laget en erfaringsrapport slik at det blir litt lettere for de som skal arrangere i 2023.

Er det noen kommende skoleturneringer skolen/enkelte trinn kunne deltatt på?

Planlegge opp mot halloween i oktober - 23. Kanskje vi kan få inn noen inntekter til FAU?

**Gruppens medlemmer:**

Ketil Djurhuus [ketild@gmail.com](mailto:ketild@gmail.com)

Jan Roger Klakegg [jrklakegg@hotmail.com](mailto:jrklakegg@hotmail.com)

Frieda Gjøsund: [friedagv@hotmail.com](mailto:friedagv@hotmail.com)

Silje Aarefjord: [Arefjord.silje@gmail.com](mailto:Arefjord.silje@gmail.com)

**SFO gruppen:**

Jobber med å få til gratis aktivitetstilbud i SFO tiden, har fått til en avtale med Søråshøgda sjakkklubb (jan-23). Informasjonen er sendt ut til alle foreldre på Vigilo.

SFO har startet med sjakk-kurs. Uke 6 for 3. og 4. trinn, med 2 grupper (en time på hver).

SFO har fått til en avtale med Ytrebygda Basketballklubb (April-23) Starter fra uke 11. Gratis kurs for alle elevene som ønsker å melde seg på fra 1-4.trinn .

Gruppens medlemmer i FAU har lurt på oppgavene til SFO gruppen.

-Jobbe med saker som kommer inn fra foreldre relatert til SFO

- Være i dialog med SFO, hva kan vi bidra med? Når basketballtilbudet er ferdig, hvilke andre aktiviteter har vi etter det? Ta initiativ til nye samarbeidspartnere.

- Jobbe for et noe utvidet tilbud til barna som lar seg gjennomføre innenfor de rammene SFO setter. Få inn aktører som ønsker å rekruttere barn til aktivitet, eks dans, musikk, drama, ballspill etc. Forutsetningen er at det skal være gratis tilbud.

Mulig vi kan ha mindre antall personer i SFO gruppen og flere i andre grupper der det trengs.

### **SAK fra FAU meldt inn til SFO :**

**19.04.23**

- Generelt problem på SFO er at det er litt mye egenlek uten tilsyn av voksen, spesielt på fotballbanen. Mye kranling på fotballbanen. Uenighet om hvem som skal være der, f eks at det egentlig er 3.trinn sin tur å ha banen, men 4.trinn kommer likevel.
- Det er også kommet inn en forespørsel om det er mulig å sende hjem barna på egenhånd på et tidligere tidspunkt på langdagene. Per nå er vel første mulige tid å sende de hjem kl 1430. Kunne det vært mulig å ha kl 1330 som et alternativ på langdagene?

### **Gruppens medlemmer:**

Gry S Haaland: [gry.haaland@gmail.com](mailto:gry.haaland@gmail.com)

Christine Hope: [christinehope\\_87@hotmail.com](mailto:christinehope_87@hotmail.com)

Birgitte Eikemo: [birgitte.eikemo@gmail.com](mailto:birgitte.eikemo@gmail.com)

Bjørn Hauge Spjeld [bjorn.spjeld@dnb.no](mailto:bjorn.spjeld@dnb.no)

### **17.mai gruppen:**

Lager rapporter fra 17.mai og legger inn i dropbox før sommerferien.  
Gode tilbakemeldinger på arrangementet. Foreløpig overskudd på 2500,- Det er leit at ikke inntjeningen var større, og prøver å få til en ny anledning for å skaffe penger til FAU til høsten.

### **Gruppens medlemmer:**

Jimmy Uldal: [jimmyuldal@gmail.com](mailto:jimmyuldal@gmail.com)

Hege Wingaard: [hege.wingaard@gmail.com](mailto:hege.wingaard@gmail.com)

Silvi Linn F. Kleiven: [silvi\\_linn@hotmail.com](mailto:silvi_linn@hotmail.com)

Camilla N. Berentsen: [caberntsen@gmail.com](mailto:caberntsen@gmail.com)

Ros Mari Gaundal: [rosmarit@gmail.com](mailto:rosmarit@gmail.com)

Helene Kristina Aarvold: [helenekri@hotmail.com](mailto:helenekri@hotmail.com)

### **Trivselsgruppen:**

To forslag fra barnevakten angående foredrag om nettvett til 4.trinn; ene hvor barna og voksne får separate foredrag, eller at barn og foreldre får samme foredrag. Av økonomiske grunner velger vi det siste alternativet. I tillegg ser vi det som et gode at barnevakten har dialogen med barna under foredraget også kan foreldre høre på. Datoen blir 19.sept kl

18-20. Informasjon kommer på høsten . Bør samarbeide med idrettsaget slik at det blir godt oppmøte. Kan ikke gjøre det obligatorisk for da må ungene få fri fra skolen.

**Trivselsgruppen medlemmer:**

Gunn Mette Grimen: [gmgrime@equinor.com](mailto:gmgrime@equinor.com)

May Elin Jacobsen: [mayelin.jacobsen@gmail.com](mailto:mayelin.jacobsen@gmail.com)

Referent: Hege Wingaard